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Ljubljana, 12. 12. 2022

ZAPISNIK
1. redne seje

Fakultete za računalništvo in informatiko

Univerze v Ljubljani

(študijsko leto 2022/2023)

Navzoči člani: Vasja Lev Kirn, Matjaž Vuherer, Lara Nićetin, Ambrož Perovšek, Bisera

Nikoloska, Matej Ahačič, Žiga Maj Špiler, Alex Perko Plavec, Ožbej Pavc, Marija Marolt

Opravičeno odsotni člani: Nuša Šemrl, Jure Branko Vidic

Neopravičeno odsotni člani: Deni Cerovac
Dodatno prisotni: Luka Žohar, Ana Strmčnik, Eva Podlogar

Sejo je sklical predsednik ŠS FRI Vasja Lev Kirn  za dan 12.12.2022 z začetkom ob 17:04. Seja
je potekala v sejni sobi. Seja se pričela ob 17:04 in končala ob 18:58.
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Po ugotovitvi sklepčnosti je bil sprejet naslednji dnevni red.

Obravnavani dnevni red:

Ad. 1. Potrditev dnevnega reda

Sklep 1/12/22: Študentski svet FRI sprejme sklep, da se potrdi dnevni red.

Sklep je bil sprejet.

Ad. 2. Potrditev zapisnikov sej

Sklep 2/12/22: Študentski svet FRI potrdi zapisnik konstitutivne seje.

Sklep je bil sprejet.

Ad. 3. Poročila članov komisij

Ad. 4. Poročilo članice KSKS

Ana je poročala o seji KSKS in je povedala, da je fakulteta energetsko zelo potratna in
so s financiranjem ogrevanja letos na fakulteti presegli proračun. Obravnavali so tudi
tematike kot so čistoča stranišč, urejenost poti do fakultete, osvetljenost in urejenost
parkirišča, slabe avtobusne povezave. Predlogi bodo še predlagani organom fakultete.

Ad. 5. Habilitacije

Sklep 3/12/22:  Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za drugo izvolitev
Damjana Vavpotiča v naziv izredni profesor za področje računalništvo in informatika

Sklep 4/12/22:  Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za tretjo izvolitev Aleša
Smrdela v naziv docent za področje RI

Sklep 5/12/22:  Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za četrto izvolitev
Boštjanu Slivniku v naziv docent za področje RI

Sklep 6/12/22:  Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za peto izvolitev Mateju
Pičulinu v naziv asistent za področje RI

Sklep 7/12/22:  Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za prvo izvolitev Veljku
Pejoviću v naziv izredni profesor za področje RI

Ad. 6. Mnenje asist. Klemen Klanjšček

Sklep 8/12/22:  Študentski svet FRI spreminja mnenje Klemnu Klanjščku za drugo
izvolitev  v naziv asistent na področju RI iz negativnega v pozitivno

Ad. 7. Sprejem kandidatur za organe senata FRI & akademskega zbora FRI

Ad. 8. ŠS Forum

Ad. 9. Predlogi za izboljšavo ŠS FRI ter študijskega procesa na FRI

Ad. 10. Prihajajoči projekti

Ad. 11. Slavnostna podelitev nagrad

Ad. 12. Razno



Ad. 1. Potrditev dnevnega reda

Sklep 1/12/22: Študentski svet FRI sprejme sklep, da se potrdi dnevni red.

Za: Proti: Vzdržano:

10 0 0

Sklep je bil sprejet.

Ad. 2. Potrditev zapisnikov sej

Sklep 2/12/22: Študentski svet FRI potrdi zapisnik konstitutivne seje.

Za Proti: Vzdržano:

10 0 0

Sklep je bil sprejet.

Ad. 3. Poročila članov komisij

Eva se je pridružila seji ob 17:13.

Lara je podala poročilo seje Komisije za obravnavanje vlog študentov. Obravnavali sta se 2
pritožbi, sprejeti sta bili obe. Prav tako je poročala, da je Aleš Smonig Grnjak povedal, da se
bodo pritožbe v prihodnje najverjetneje oddajale le v fizični obliki.

Vasja je podal poročilo s seje Senata. Preimenovalo se bo angleški naziv ob diplomiranju.

Ad. 4. Poročilo članice KSKS

Ana je poročala o seji KSKS in je povedala, da je fakulteta energetsko zelo potratna in so s
financiranjem ogrevanja letos na fakulteti presegli proračun. Obravnavali so tudi tematike kot so
čistoča stranišč, urejenost poti do fakultete, osvetljenost in urejenost parkirišča, slabe avtobusne
povezave. Predlogi bodo še predlagani organom fakultete.

Ana je sejo zapustila ob 17:30

Ad. 5. Habilitacije

Sklep 3/12/22:  Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za drugo izvolitev Damjana
Vavpotiča v naziv izredni profesor za področje računalništvo in informatika

Za: Proti: Vzdržano:

10 0 0



Sklep je bil sprejet. Mnenje bo napisal Ambrož Perovšek.

Sklep 4/12/22:  Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za tretjo izvolitev Aleša
Smrdela v naziv docent za področje RI

Za: Proti: Vzdržano:

10 0 0

Sklep je bil sprejet. Mnenje bo napisala Bisera Nikoloska.

Sklep 5/12/22:  Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za četrto izvolitev Boštjanu
Slivniku v naziv docent za področje RI

Za: Proti: Vzdržano:

9 0 1

Sklep je bil sprejet. Mnenje bo napisal Vasja Lev Kirn.
Ožbej je sejo zapustil ob 17:45.

Sklep 6/12/22:  Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za peto izvolitev Mateju
Pičulinu v naziv asistent za področje RI

Za: Proti: Vzdržano:

9 0 0

Sklep je bil sprejet. Mnenje bo napisal Matej Ahačič.

Sklep 7/12/22:  Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za prvo izvolitev Veljku
Pejoviću v naziv izredni profesor za področje RI

Za: Proti: Vzdržano:

9 0 0

Sklep je bil sprejet. Mnenje bo napisal Žiga Maj Špiler.

Ad. 6. Mnenje asist. Klemen Klanjšček

Vasja je za nove člane obnovil, kako je potekalo podajanje mnenja asistentu ter postopki, ki so
sledili. Po vseh postopkih so Vasja, Zala Erič in Mateo Kalem prišli do zaključka, da je šlo za
izreden primer saj ima prejšnja leto ker sledeče leto veliko boljše ocene. Vasja predlaga, da se
asistentu zato poda spremenjeno mnenje in sicer ga spreminja iz negativnega v pogojno
pozitivno mnenje.



Sklep 8/12/22:  Študentski svet FRI spreminja mnenje Klemnu Klanjščku za drugo
izvolitev  v naziv asistent na področju RI iz negativnega v pozitivno

Za: Proti: Vzdržano:

9 0 0

Sklep je bil sprejet. Mnenje bo napisal Vasja.

Ad. 7. Sprejem kandidatur za organe senata FRI & akademskega zbora

FRI

Vasja je predstavil delo organov senata FRI in akademskega zbora in potek volitev.

Marija je zapustila sejo ob 18:05.

Ad. 8. ŠS Forum

Vasja je izrazil željo, da se ŠS forum prestavi na bolj zgodno uro, npr. od 12:00 do 14:00.
Razpravljali smo o oglaševanju, namenu in izvedbi foruma. Predstavljali smo ideje, ki bi
prispevale k boljši izvedbi in večji obiskanosti foruma. Vzpostavila se bo instagram stran
Študenstkega sveta. Naslednji forum se bo naredil v bolj odprtem prostoru, npr. v avli fakultete.

Ad. 9. Predlogi za izboljšavo ŠS FRI ter študijskega procesa na FRI

Alex je predstavil svoje predloge, med njimi so bili obvezno oddajanje načrtov ocenjevanja
profesorjev študenstkemu svetu, javno objavljanje statistike ob koncu semestra s strani
profesorjev in javna objavljanja rešitev po izpitih ter kolokvijih.

Matjaž je predstavil svoje predloge, med njimi so bili FRI revija, administrativne izboljšave
znotraj ŠS, društva, dogodek za ŠS FRI alumni itd.

Ad. 10. Prihajajoči projekti

Projektov je precej, med njimi je Vasja najbolj izpostavil pošiljanje voščilnic zaposlenim na
fakulteti.

Ad. 11. Slavnostna podelitev nagrad

Predsedstvo ŠS FRI se je odločilo, da prične s tradicijo podeljevanja nagrad proaktivnim članom
sveta, kot v zahvalo za njihovo delo in naklonjenost svetu.

Priznanje za izjemno proaktivnost, sodelovanje ter doprinos k Študentskemu Svetu FRI v
svojem prvem mandatu sta prejeli Lara Nićetin in Eva Podlogar, za vse svoje mandate pa Marija
Marolt in Amadej Šenk Juh, ki pa sta bila na tej točki odsotna.

Vasja in Matjaž sta poudarila, da bi rada aktivne člane nagrajevala in s tem vpostavila nek vzor
tudi ostalim članom.



Ad. 12. Razno

Ni bilo dodatnih primomb.

Vasja Lev Kirn  je zaključil sejo ob 18:58.

Zapisala: Lara Nićetin


